
DELEGATI OBČINSKE IZOBRAŽEVALNE SKUPNOSTI

Odločiti se je treba samoupravno
Na izrednent zasedanju obeh zborov naše občinske izobraževalne

skupnosti 13. junija je predsednik občinske konference SZDL Janez
Lah seznanil delcgate z vsebino sekcije o usmerjenem izobraževanju,
ki je bila pred nedavnim v Cankarjevem domu in v zvezi s tem s po-
budo MK SZDL. ki predlaga, da je od 1. julija dalje do konca letoš-
njega leta prispevna stopnja sisa za izobraževanje za odstotek višja od
rednc prispevne stopnje. Iz tega odstotka zbrani denar naj bi bil na-
menjen za popravilo srednjih šol usmerjenega izobraževanja v Ljub-
Ijani.

Sklep o tem izrednem pri-
spevku bi morali delegati spre jeti
že na tej seji. vendar je tudi naša
OK SZDL menila. da to ni mo-
goče, saj navzoči ne morejo od-
ločati kar sami. brez pooblastil
baze. Zato je skupščina sklenila.
da razpravo o dodatnem od-
stotku denarja prenesejo v te-
meljne delegacije in konference
delegacij, čez štirinajst dni pa se
ponovno sestanejo. Druge ljub-
Ijanske občine so sklep o tem že
sprejele.

Kazalo je že. da glede tega v
nadaljevanju ne bo prišlo več do
razprave. vendar se je kasneje.
ko so sprejemali program dela in
plan sredstev. zapletlo. Pred-

stavnik mestne izobraževalne
skupnosti in še nekateri drugi so
bili mnenja. da bi tnorali hkrati s
prispevno stopnjo 5.24 sprejeti
tudi prej omenjeni izredni odsto-
tek. Ta predlog pa je sprožil
burno razpravo, saj je bila večina
delegatov proti takemu postop-
ku. Pogrešali so namreč gradivo.
na podlagi katerega naj bi se od-
ločali (koliko denarja je potreb-
no. kaj se bo naredilo z njim, ali
bo to zadostovalo-in podobno).
obenem pa so menili. da bi bila
klofuta samoupravljanju. če bi
kar sami odločili v imenu vseh
delavcev. Nekateri so imeli po-
misleke tudi glede ponovne raz-
prave v delovnih organizacijah.
saj ni dolgo. ko so se odločali o

višini redne prispevne stopnje.
Predlagali so sprejem odloka. od
tistih pa. ki pripravljajo predlo-
ge. več odgovornosti.

Predscdstvo naše občinske
konference SZDL je na seji 16.
iunija obravnavalo pobudo MK
SZDL glede odstotka, namenje-
nega za obnovo šolskih zgradb
srednjega usmerjenega izobra-
ževanja. V posebnem prispevku
na tcj strani objavljamo njihove
ugotovitve.

D. J.

Za predscdnika skupščinc naše samoupravne interesne skupnosti za
izobraževanje je bil izvoljen Vid Vilfan (na sliki lcvo), za njegovo na-
mestnico pa Ludja Vuga. predsednik zbora uporabnikov je Henrik
Hvastja (desno), namestnik Jerko Kovač. predsednica zbora izvajal-
cev je Katarina Grča (ker j? bila odsotna. nismo mogli dobiti njenega
posnetka). njen namestnik pa je Ivko Šink. (Foto: D. J.)


